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    Vážení spoluobčané ! 
 
 
Končí nejen další čtvrtletí letošního roku, ale zároveň i další volební období obecního 
zastupitelstva. V letošním roce nám připadli navíc ještě volby do části senátu,  které  budou 
probíhat současně s volbami komunálními. Nechci zde hodnotit uplynulé čtyři roky, ani zde 
vyjmenovávat naše úspěchy, nebo neúspěchy,  obojího bychom jistě našli dostatečně, chci 
pouze poděkovat všem, kteří nám v naší práci pomáhali, zejména pak rodinám členů 
zastupitelstva.  V letošních komunálních volbách se o Váš hlas bude ucházet 10 kandidátů 
a je tedy na Vás vybrat z nich na další 4 roky nové zastupitele.   
 
                                                                                                        starosta 
 
 
 
 
 

� některé body jednání  ze zastupitelstva obce ze dne 13. 7. a 31.8. 2010 
 
 
  V souladu s ustanovením § 67 zákona č.128/2000 Sb. o obcích v platném znění a § 22 odst. 
2 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí, které se budou konat ve dnech 15 
a 16. října 2010, zastupitelstvo obce Řepeč jednomyslně rozhodlo, že  počet členů nového 
zastupitelstva bude 7. 
 
 
 Zastupitelstvo obce Řepeč vydává v samostatné působnosti v souladu s §6 odst. 5c zákona č. 
183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákona) v platném znění, za 
použití ustanovení § 43 odst. 4 a § 54 stavebního zákona, územní plán Řepeč. Územní plán je 
vydán opatřením obecné povahy podle ustanovení § 171 až 174 zákona č. 500/2004 Sb., 
správní řád, ve znění pozdějších předpisů.  
  
   Zastupitelstvo obce  rozhodlo o způsobu rekonstrukce vytápění v budově OÚ  a to v rozsahu 
výměny otopných těles v bytech vytápěných kotlem na tuhá paliva a o rozsahu rekonstrukce 
bytu po p. Žampachové. 
  
  
 Zastupitelstvo obce  schválilo podporu zájmové činnosti v obci a to příspěvkem na vytápění 
do sálu místního hostince. Impulsem k zařazení a projednání tohoto bodu byl jednak zájem ze 
strany mladých maminek, využívat prostory sálu pro rekreační pohybové aktivity a využití 
prostorů klubovny pro neformální setkávání občanů. Všechny tyto aktivity vítáme a chápeme 
je jako odezvu veřejnosti na snahu udržovat a zlepšovat prostředí v obecních budovách.    
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� některá problematika podrobně 
 
- poté co nám paní Žampachová oznámila ukončení nájemní smlouvy na obecní byt 

jsme zveřejnili nabídku na nový pronájem a zároveň se začaly provádět přípravné 
práce na rekonstrukci . Protože část domu čp. 83 je vytápěna pomocí  elektrických 
přímotopů a byty p. Žampachové a p. Široké jsou vytápěny kotlem na tuhá paliva, 
nechali jsme vypracovat studii na celkovou rekonstrukci vytápění. Druhá varianta 
kterou zastupitelstvo zvažovalo byla výměna pouze otopných těles, která jsou již za 
zenitem životnosti. V případě varianty celkové rekonstrukce by celkové náklady 
dosáhly téměř 1 milionu korun a provozní náklady na vytápění by přesáhly 300 Kč,- 
/1m2 podlahové plochy  a rok, což by ve svém důsledku bylo dražší než vytápění 
elektřinou. Proto se zastupitelstvo rozhodlo pro variantu výměny pouze  otopných 
těles v obou bytech vytápěných kotlem. Dále bude doplněna do bytu kuchyňská linka, 
původní byla majetkem paní Žampachové. Po ukončení rekonstrukce budou v souladu 
s platnými předpisy investované náklady promítnuty do výše nájemného. Novým 
nájemcem se stane p. Michal Čítek. 

 
 

 

�  Ze života v obci 
 
 
 
- V letních měsících proběhla výměna  oken a dveří v budově místního hostince celkové 

náklady dosáhly 211 000 Kč,- z toho bylo 120 000 Kč,- pokryto z dotace Programu 
obnovy venkova. V nejbližší době bude ještě doplněno brano s aretací na vchodové 
dveře do klubovny . 

 

 

-  Výměna oken a vchodových dveří do budovy OÚ  stála 67 000 Kč,- z toho dotace 
z výše uvedeného Programu činila 40 000 Kč,- . V celé budově již chybí vyměnit 
pouze okna v prostorách knihovny, které byly původně zahrnuty v žádosti o dotaci, ale 
vzhledem k tomu, že požadovaná částka dotace byla pokrácena, předpokládáme, že 
nové zastupitelstvo předloží novou žádost o dotaci pro příští rok.  

 

 

 

- V souladu s uzavřenou smlouvou o dílo byla na konci září dokončena rekonstrukce 
chodníku na Humnech. Oproti původnímu stavu byla zúžena pochozí vrstva chodníku 
ze 150 na 125 cm což je dostačující pro průjezd dětského kočárku a zvýší se 
průchodnost komunikace. Navíc bylo provedeno odvodnění vjezdu do bytovky, 
položením drenážních žlabů a  svedením do kanalizace a vybudování několika nových 
vpustí, které byly původně kryty chodníkem. Cena za dílo včetně víceprací dosáhne 
částky 746 000 Kč,- vč. DPH. 
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- Během měsíce října bude provádět firma Elektrostav Strakonice  rekonstrukci části 
rozvodné sítě nn v úseku od pomníku na Humnech až k čp.14 na návsi. Současně s tím 
bude uloženo do země i telefonní vedení a položeny kabely pro veřejné osvětlení. To 
znamená, že v tomto úseku budou odstraněny stávající betonové sloupy. Nově budou 
instalovány sloupy na veřejné osvětlení. Investorem této akce je firma E.ON a O2. 
Obec bude investorem  rekonstrukce veřejného osvětlení.  

 
 
 
 
 
 
 
 

� termíny svozu komunálního odpadu pro období 
                 podzim - zima 2010/2011 
 

 

5.10.   / 19.10.  / 2.11.  / 16.11.  / 30.11.  / 14.12. / 
 28.12.   2010   
 
 11.1.2011 / 25.1. / 8.2. / 22.2. / 8.3. / 22.3. / 5.4. 2011 
 
 

 

 

 

� hospodaření obce 
 
-  za uplynulých devět měsíců letošního roku hospodařila obec s příjmy ve výši 4 989 595 
Kč,- a vydala 4 419 491 Kč,- . Prostředky na běžném účtu činily 4 328 248 Kč,- . V těchto 
částkách dosud není  zahrnuta platba za chodník na Humnech. Další větší akcí  kterou chceme 
do konce letošního roku uskutečnit je výše uvedená   obnova části veřejného osvětlení, která 
bude zahrnovat uložení nového vedení do země, nové sloupy a svítidla. Lesní hospodářství se 
příjmech obecního rozpočtu podílí částkou 1 961 605  Kč,- a na výdajích spotřebovalo 
1 176 367 Kč,-.  Zisk z lesního hospodářství za letošních 9 měsíců tedy činí 785 238 Kč,-.   
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KOMUNÁLNÍ VOLBY 
 
Hlasování v prvním dnu voleb začíná ve 14:00 hodin dne 15.října 2010 a končí ve 22:00 
hodin. Hlasování ve druhém dnu voleb začíná v 08:00 hodin dne 16.října 2010 a končí ve 
14:00 hodin téhož dne. Počet členů zastupitelstva bude 7. Kandidáty do ZO obce jsou 
(abecední pořadí) : 
 
    1.    p. Čítek Vladislav                                 nezávislý kandidát         
    2.    p. Hořejší Antonín                                nezávislý kandidát 

3     p. Hořejší Vladimír                               nezávislý kandidát 
4.    p. Matějček Jan                                    nezávislý kandidát         

    5.    p. Mrzena Jiří                                       nezávislý kandidát 
    6.    pí. Peterková Dana               nezávislý kandidát 
    7.    pí. Přibylová Vladimíra             nezávislý kandidát 
    8.    p. Rachfalski Aleš             nezávislý kandidát 
    9.    p. ing. Štecher Jiří                                nezávislý kandidát 
   10.   p. Vozábal Jiří                                      nezávislý kandidát 
 
Shora jmenovaní budou kandidovat na samostatných kandidátkách, tedy nebudou vytvářena 
sdružení. V tomto systému tedy nezáleží na tom, na jakém místě je kandidát uveden, 
nepočítají se žádné preferenční hlasy, a rozhoduje tak prostý součet hlasů, které kandidát od 
voličů obdrží. Každý tedy kandiduje takzvaně sám za sebe. Voliči tedy obdrží seznam těchto 
kandidátů (seznam vypracovává MÚ Tábor). Na seznamu pak může volič vyznačit jednoho, 
dva, tři, čtyři, pět, šest nebo sedm kandidátů. Kandidátní listina, na které nebude vyznačen 
žádný kandidát nebo listina, kde bude označeno více jak sedm kandidátů je neplatná !!! 
 
 
Právo volit má státní občan ČR, který alespoň v druhý den voleb dosáhne 
věku 18 let a je přihlášen ke dni voleb k trvalému pobytu v obci 
Právo být volen má každý volič, u kterého není překážka ve výkonu 
volebního práva 
Kandidát se může písemně  vzdát kandidatury do 48 hodin před 
zahájením voleb 
Volič hlasuje osobně, zastoupení je nepřípustné, volič po příchodu do 
volební místnosti prokáže svou totožnost a státní občanství ČR 
Volič má právo požádat volební komisi  o zprostředkování  hlasování do 
přenosné volební schránky. 
Volič může volit pouze tolik kandidátů, kolik členů zastupitelstva 
obce má být zvoleno (v obci Řepeč tedy nejvýše sedm kandidátů !) 
 
Hlas je neplatný jestliže volič 
- neoznačil na volebním lístku žádného kandidáta 
- označil více kandidátů, než má být voleno členů do zastupitelstva   
    obce 
- vloží lístek přetržený 
- vhodí do úřední obálky více hlasovacích lístků do téhož  
   zastupitelstva obce 
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Z historie…ROK 1974 
 
V roce 1974 se narodily, : Jaroslav Kadlec Ř 70, Luboš Brodina Ř 74. Kamila Rachfalská 
K11, Jaroslava Kosobudová Oltyně 29, Oldřiška Novotná  Oltyně 25, Vlastimil Štecher Ř 72 
a  Pavlína Kadlecová  Ř 76. 
Zemřeli: Marie Kafková K 2, Marie Nováčková,   Ř 18,  Marie Pilečková Oltyně 16,  Josef 
Hájek Oltyně 28 ,  Anna Pejšová Oltyně 34,  Ludmila Kolářová Oltyně 5. 
Během roku se do obce přistěhovali Marie Kočová do Oltyně 43, František Marek a Anna 
Marková do Oltyně 24, Jiří Michálek do Oltyně 37, Jarmila Kahounová do Ř 45, Milada 
Samcová do Ř 25 a Antoní Olah, Irena Olahová, Dani Olahová, Antonín Olah a Marie 
Daniová do Ř 68.  
Odstěhovali se: Pavel Anděl, Emanuel Kuchta, František Mošovský, Hana Mošovská, 
Jaroslava Hořejší( Pejšová), Blažena Hrušková(Dobrotková), Ladislav Hořejší, František 
Capouch, Marie Berková, Bohuslava Hořejší ( Uhlířová), Antonín Nováček, Stanislav 
Petrášek. V obci se konaly během roku 4 svatby, na konci roku měla Řepeč 238 obyvatel, 
Oltyně 109, Kášovice 35. JZD má 139 členů, za prací dojíždí 53 obyvatel, důchodců je 121. 
JZD hospodaří na 719 ha půdy  z toho je 598 ha orné půdy. Záhumenkáři obhospodařují 43 
ha, z toho 30 ha orné půdy. Celé vegetační období bylo narušeno častými dešťovými 
přeháňkami. Plánované výnosy nebyly splněny. Celkové výnosy činily 11 078 000 Kčs,-, na 
odměnách členům bylo vyplaceno 2 790 000 Kčs,- zisk 2 369 000 Kčs,-. Byla poražena část 
smrkového lesa ve Stříteři. Byla vyasfaltována polní cesta z Oltyně na rozcestí silnice do 
Řepče. Stavební náklady v částce 290 000 Kčs,- uhradilo jako hlavní uživatel JZD Řepeč. 
V roce 1974 byla provedena konečná úprava spojovací silnice Řepeč – Opařany. Byla 
rozšířena vozovka, upraveny krajnice a vjezdy na přilehlé pozemky. Na Humnech pokračovalo 
se ve stavbě chodníků a to od čp. 3 až k čp. 45. U hřiště TJ Řepeč bylo provedeno odvodnění a 
dokončeny stavební  úpravy kabin. Skupina požární ochrany v Oltyni a stavební četa JZD 
upravila oplocení pomníku padlých v Oltyni. 
Na pouti v Řepči byly houpačky, kolotoč, střelnice, prodej hraček a cukrovinek a v kulturním 
domě taneční veselice. V kině bylo promítnuto 30 filmů. Kulturní komise JZD Řepeč pořádala 
pro své členy každý měsíc zájezd do divadla Ivana Olbrachta v Táboře. Český svaz žen se 
stará o čistotu autobusových čekáren a pečuje o výzdobu památníků padlých. Sdružení rodičů 
a přátel školy upravilo školní zahradu. Myslivecké sdružení odpracovalo 130 brigádnických 
hodin při budování chodníků na Humnech a vysázelo 1500 sazenic lesních stromků. Požárníci 
odpracovali na údržbě vodních zdrojů a zbrojnice 800 brigádnických hodin a  dalších 100 
hodin na budování chodníků. Dále věnovali 500 Kčs,- žákům ZDŠ, na návštěvu divadelního 
představení  v Táboře. ZDŠ navštěvovalo 21 žáků 1- 4 ročníku, mateřskou školu navštěvovalo 
15 žáků. V roce 1974 bylo provedeno obvodním lékařem MNV Janem Chmelem povinné 
očkování proti tetanu. Staré občany navštěvuje zdravotní sestra z Tábora. Byly postaveny 3 
novostavby: Jan Matějček čp.6, Jan Kosobud čp.10, Jan Přibyl čp.52. A. Šindelář čp.67 
položil novou střechu a opravil komín, JZD dokončilo stavbu požární nádrže a bytové 
jednotky na Humnech čp.80.  
Průběh počasí byl neobvyklý. Po Vánocích bylo 3 měsíce neobyčejně teplé počasí. V únoru se 
pohybovala teplota +7až+13 st. Celsia. Včely létaly, začaly rašit stromy, kvetly petrklíče a 
tulipány. V polovině dubna se ochladilo a  studeno bylo až do konce července. Srpen a září 
byly teplé. V pěkném září byly dokončeny žně. Říjen a listopad byl opět deštivý, brambory se 
těžko dobývaly, povlačky zničil mráz. Urodilo se nadbytek švestek a také snůška medu byla 
znamenitá. JZD dodalo do výkupu 11q medu, včelaři z Oltyně 3q. V lesích kolem Řepče rostlo 
nebývalé množství hub, které lákalo houbaře ze širokého okolí. 
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